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(Zasedání zahájeno V 17.30 hodin.)

Starosta pan Jiří Jindřich: Vážené zastupitelky, vážení zastupitelé, vážená veřejnosti,

dovoluji si vás přivítat na 22. veřejném zasedání Zastupitelstva městské části Praha — Dolní

Měcholupy. Chtěl bych konstatovat, Že zasedání bylo řádně svoláno, program byl zveřej něn. A chtěl

bych omluvit paní Ivetu Běhounkovou, která je omluvena ze zdravotních důvodů, pan Rajnoch

z osobních důvodů nahlásil pozdní příchod, jinak je přítomno 12 zastupitelů a jsme tedy

usnášeníschopní. Nýní tedy k běžným procedurám. Ještě bych tedy chtěl konstatovat, že zdravím

i případné diváky na online přenosu ze zasedání zastupitelstva a chtěl bych upozornit, že ze zasedání

je pořizován zvukový záznam, který bude po anonymizaci osobních údajů zveřejněn.

Nýní tedy k těm běžným pravidelným bodům. Jako první bychom měli schválit ověřovatele

zápisu z dnešního zasedání. Poprosím tedy pání Dolákovou a pana Dostála, jestli je souhlas, že je

mohu nominovat jako ověřovatele? (Někdo hovoří mimo mikrofon, není rozumět.) Ne, Doláková je

tady. (Musí být D, D.) Dostál, Doláková, tak jestli by to šlo? Pokud ověřovatelé souhlasí, poprosil

bych 0 hlasování. Hlasujte nyní.

ngasování č. 1 ): Výsledek hlasování — 12 pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel.

Ověřovatelé jsou schválení.

Nýní bychom měli schválit návrhový výbor. Jako obvykle bych požádal pana Študenta, jestli

by přijal tuto roli. Jako druhého nominuji sebe. Poprosím 0 hlasování o složení návrhového výboru

Jindřich, Študent. Hlasujte nyní.

ngasování č. 2!: Výsledek hlasování — 12 pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel.

Návrhový výbor máme schválený.

Nýní tedy k programu dnešního zasedání. Tohle je, jak byl program vyvěšen, a já navrhuji

dvě upravy. Pokud byste souhlasili, tak bychom je schválili v jednom kole.

Zaprvé bod číslo 2 původního návrhu, Plánovací smlouva s Honpat Invest, a. s., navrhuji

stáhnout, protože jsem do dnešního dne neobdržel souhlas se smlouvou od protistrany.

A zároveň navrhuji doplnění bodu JSDH Dolní Měcholupy — přidělení dotace na hasičskou

zbrojnici, kdy jde o formalitu, že jeden dotační titul vyžaduje, aby zastupitelstvo schválilo naši

finanční účast na proj ektu. Jedná se podle našich propočtů asi o 500 000 Kč, jinak přístavba hasičské

zbroj nice bude hrazena výhradně z dotací. Otevírám diskusi k programu.

Nikdo se nehlásí, ukončuji rozpravu k programu a poprosil bych, jestli bychom mohli

schválit program ve znění:
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7. Různé

Prosím hlasování o takto navrženém programu.

(Hlasování č. 3): Děkuji. Výsledek hlasování — 12 pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel.

Program dnešního zasedání máme schválený.

Jako první bod jsem zařadil bod

1. Školství

Jestli tám můžeme dát tu přílohu, která byla k dispozici? Školství se týkají čtyři investiční

akce. Zaprvé tři dětské skupiny ke školce, máme zkolaudováno, máme zaregistrovány tři dětské

skupiny pro celkem 36 dětí, řešíme vyúčtování dotace.

Zadruhé přístavba a nástavba Základní školy Dolní Měcholupy. Podařilo se nám získat

stavební povolení, myslím, že 4. června nabylo právní moci, takže mohlo dojít k plnění smlouvy,

kterou jsme už měli uzavřenou V rámci veřejné zakázky Design & Build. Víceméně dnes už ten

áteliér nestojí... (Dobrý den.) Dobrý den. Ateliér nestojí a pracuje se na přípravě základových

konstrukcí. Podle průběhu objednávek dřevostavby, která má nahradit zbouráný ateliér, tak se

rozhodneme, jestli tedy budeme objednávat provizorní kontejnerovou třídu, nebo si poradíme bez

ní. Tam ještě čekáme na potvrzení nějakých termínů subdodavatelů.

Tím můžeme rovnou navázat na tu provizorní přístavbu. Tam je součástí stavby i boční

vchod. To bychom měli mít připraveno v rámci stavebních prací té nástavby á přístavby základní

školy. A jak už jsem říkal, do konce června se musíme rozhodnout, jakým způsobem přistoupíme

k objednávce kontejnerů.

A poslední, tedy největší investiční akce, tam mám aktuálně zprávu, že dnes byla v portálu

stavebníka zaregistrována žádost na stavební povolení celé nové školy.

Takhle ve stručnosti, otevírám rozprávu k tomuto bodu. Pan Svoboda, máte slovo.

Zastupitel pan Martin Svoboda: Já děkuji. Já bych chtěl říct, že mám radost, že se podařilo

dokončit dětskou skupinu. Že jsme zkrátka rozšířili nabídku pro naše předškolní děti.

Chtěl bych také ocenit to, že se podařilo zajistit povolení záměru přístavby školy V krátké

lhůtě k tomu 4. 6. a chtěl bych také poděkovat pánu řediteli Ferklovi za to, že při tom pomáhal. Tady

bylo naznačeno to, že není úplně jasné, kdy má být škola dokončena, tak mě zajímá, jaký je časový

harmonogram stávby, kdy má být dokončena ta přístávbá a vlastně podle smlouvy, smlouva říká

V článku 6.18, že stavba probíhá dle časového harmonogramu stávby, tak bych chtěl požádat

o zveřejnění tohoto časového harmonogramu stavby a zaslání kopie. To je první věc.

Druhá věc je, že na minulém zastupitelstvu jsem vznesl několik otázek. Děkuji za ty

odpovědi, které jsem dostal, ale na některé otázky jsem odpověď nedostal. Dovolím si tedy ty otázky,

na které jsem nedostál odpověď, znovu zopakovat.

První otázká: Dodal dodavatel stavby realizační dokumentaci? Podle smlouvy měla být

digitální i tištěná verze předána do 27. 5. Proto tedy jednoduchá otázka: Byla předána realizační

dokumentace k připomínkování v termínu do 27. 5., nebo dodavatel neplní smluvní termíny?



Zadruhé jsem požádal o možnost se seznámit s touto dokumentací a dostal jsem příslib, že

mi to bude umožněno po jejím obdržení. Takže se ptám, protože jsem dokumentaci neobdržel ani

mi nebylo umožněno nahlédnout do této dokumentace, to znamená, proč mi nebylo umožněno se

seznámit s touto dokumentací?

Zatřetí, pane starosto, vy jste na minulém nebo předminulém zastupitelstvu přislíbil, že

zajistíte právní posudek na to, že je rada oprávněna rozhodovat ve věci smlouvy s dodavatelem

přístavby za situace, kdy finanční hodnota smlouvy činí 56 milionů. A stím, že V době, kdy rada

rozhodovala o této smlouvě, tak měla k dispozici částku nižší. Jen pro vysvětlení, zákon jasně

stanoví, že rada je oprávněna rozhodovat pouze V rozsahu schváleného rozpočtu. Vy jste tehdy

na dotaz odpověděl, že ano, že jste posudek zajistil, to znamená, prosím o zaslání posudku. O to

jsem požádal, ale zase jsem ho neobdržel. Takže znovu tedy žádám o zaslání posudku.

Začtvrté, požádal jsem vás o informaci, jakým způsobem rada projednala, zda je oprávněna

ve věci smlouvy na dostavbu přijímat usnesení. Na tento dotaz jsem dosud neobdržel odpověď.

Chtěl bych připomenout, že od položení těchto otázek uplynulo 1,5 měsíce, a stále jsem

nedostal odpověď na tyto čtyři otázky.

Chtěl bych se ještě pověnovat jedné věci ato je, obávám se, na minulém zastupitelstvu jste

nás, pane starosto, informoval, že magistrát není ochoten stavbu nové školy financovat, protože

škola je navržena neefektivním způsobem. Souvisí to s tím, že stavba je navržena tak, že má velký

podíl vedlejších ploch, a tudíž nesplňuje podmínku financování do výše částky 1 milion na žáka.

Myslím si, že máme tedy velký problém a je potřeba tento problém řešit a projednat řádným

způsobem na zastupitelstvu. To znamená, chci se zeptat, jestli už máte nějaký návrh řešení.

A V případě, že tento návrh řešení ještě nemáte, tak V takovém případě aby tento návrh na způsob

řešení toho byl předložen na dalším zastupitelstvu. Protože zkrátka pochopitelně naše městská část

bez toho, že tu stavbu profinancuje magistrát, není schopná tu stavbu postavit. To znamená, souhlas

magistrátu s financováním je pro nás základní věc, abychom zajistili tady prostory pro naše děti.

Takže to jsou mé požadavky a prosím tedy 0 odpovědi. Děkuji.

Starosta pan Jiří Jindřich: Dobře. Já to vezmu postupně. Snad jsem si udělal dostatek

poznámek.

Harmonogram, jakjsem říkal V úvodu, my ladíme ty subdodavatelské termíny, od toho se to

všechno odvíjí, takže co budu mít na nejbližším kontrolním dni k dispozici, s tím vás seznámím.

Zatím předpokládáme, že lze dodržet předpokládaný termín kolaudace V srpnu 2025 tak, aby V září

mohly V těch prostorách děti začít fungovat. To je právě ten důvod, že pak nepovažují za efektivní

objednávat kontejnerovou přístavbu a dokud tohle nebudu mít zodpovězeno, tak bych ji

neobjednával.

Chtěl bych V rámci těch otázek informovat zastupitele, že vzhledem k tomu, že dlouho trvala

ta vyjádření k přístavbě a nástavbě na hygienické stanici i na hasičském záchranném sboru, tak my

jako objednatel jsme dodali velmi pozdě ty připomínky, které hasičský záchranný sbor i hygienická

stanice požadovali zapracovat do projektu pro stavební povolení. Z toho důvodu jsme přistoupili

k dodatku smlouvy, který rada schválila tak, aby bylo možno tu projektovou dokumentaci a její

odevzdání přizpůsobit tak, abychom byli schopni realizovat tu zakázku tak, aby bylo možné dodržet

pro nás důležité termíny realizace stavby ještě V letošním roce do konce srpna. Proto také tím

odpovídám na tu otázku, proč ještě nebyla panu Svobodovi dána k dispozici prováděcí dokumentace.

Prováděcí dokumentaci projednáváme postupně a schvalujeme postupně podle jednotlivých fází.



Nicméně měl jsem přislíbeno, že tento týden budu mít projektovou dokumentaci pro první etapu,

takže pokud tam nebudou zásadní připomínky, tak ji dám k dispozici.

Chtěl bych se vyjádřit pak k těm nezodpovězeným otázkám. Z mého hlediskajsme se snažili

odpovědět na všechny otázky. Možná si nerozumíme. Posudek — já tomu říkám důvodová zpráva,

pan Svoboda tomu říká posudek —, žádný samostatný posudek tedy nemáme. Od právní kanceláře

máme důvodovou zprávu, která vznikla za spolupráce s právní kanceláří, která vysvětluje, proč ráda

mohla uzavřít tu smlouvu, byť její celkové plnění přesahovalo volné prostředky V rozpočtu městské

části. Důležité je, že podle zákona musí mít obec v rozpočtu takové finanční prostředky, které hodlá

v daném kalendářním roce proinvestovat. Takové prostředky jsme V rozpočtu měli, a proto si

myslím, že jsme neporušili rozpočtovou kázeň. Takhle to bylo uvedeno i v té důvodové zprávě

a pokud to něco znamená, tak se omlouvám, že nemáme posudek právní kanceláře, ale máme

důvodovou zprávu.

Jak se tím zabývala rada městské části, když to projednávala? Tehdy jsme měli, když to

řeknu, telefonickou konzultaci s právní kanceláří, která pak následně byla potvrzena tou konstrukcí

důvodové zprávy. Možná všichni nevědí, ale my máme ustanovenou neformální právní skupinujako

poradní orgán starosty, kdy téměř každý týden, kdy se zrovna nekoná zasedání zastupitelstva, řešíme

různé právní otázky. Přijde mi to hodně efektivní, protože je to hodně operativní. A právě v rámci

tohoto orgánu jsme připravili důvodovou zprávu.

Ještě na něco jsem ohledně základní školy, přístavba a nástavba, zapomněl, pane Svobodo?

Zastupitel pan Martin Svoboda: Já bych doplnil. Prosím tedy, pokud byl schválen dodatek,

který upravuje termín odevzdání dokumentace, termín zahájení stavby, přístavby atd., tak prosím,

abychom s tím byli seznámeni, aby nám byl zaslán dodatek, protože to zkrátka ovlivňuje plnění atd.

Takže to je jedna věc.

Potom bych chtěl vědět tedy, kdo vypracoval důvodovou zprávu, protože pokud si dobře

pamatuji, já teď nemám tu důvodovou zprávu tady k dispozici, tak bych se chtěl zeptat, kdo to

zpracoval a jestli se pod to podepsal a jestli to má skutečně ten charakter něčeho, co můžeme brát

vážným způsobem.

A stále jsem nedostal odpověď nato, jakým způsobem rada projednala skutečnost, že může

přijímat usnesení? Protože pokud je mi známo, tak máme nějáká pravidla pro jednání rady,

a V žádném zápisu rády jsem nenašel, že by ráda toto projednala. To znamená, proto by mě zajímalo,

kdy a kde a jak ráda tuto skutečnost projednala. Nebyl jsem s tímto od vás seznámen. Děkuji.

Starosta nan Jiří Jindřich: Dobře, to jsem měl pocit, že jsem zodpověděl, že jsme měli tu

telefonickou konzultaci a když jsme to schvalovali, tak jsme si prověřili, kolik peněz je aktuálně

v rozpočtu a ztoho vyplývalo, že můžeme tu smlouvu schválit. Vlastně jde o to, jak jsem říkal, ty

principy, které jsou pak popsány v důvodové zprávě, tak jsme měli telefonicky prokonzultovány.

Zastupitel pan Martin Svoboda: Pane starosto, jen pokud rada jedná o závažných věcech,

tak by o tom měl být v zápisu zjednání rady zápis. Já skutečně nevím, že to bylo projednáno a co

tam bylo projednáno, jak bylo, jaký byl k tomu dán podklad. Já myslím, že takový postup je obtížně

přijatelný, protože z mého pohledu, když se na to podívám, takto rada neproj ednala. Protože pokud

by to ráda projednala, tak je o tom zápis.



Starosta pan Jiří Jindřich: Dobře, to je nějaký váš názor, já ho tady neumím dneska
 

vyvracet. Pojďme k dalšímu bodu: Základní a mateřská škola V Malém háji. Tady bych. ..

Zastupitel pan Martin Svoboda: Takhle, já jen rozumím tomu, že tedy pošlete tu
 

důvodovou zprávu, pošlete ten dodatek.

Starosta pan Jiří Jindřich: Pošleme důvodovou zprávu a dodatek. Byť důvodovou zprávu

už jsme posílali podle mě, že ano?

Dobře, takže Základní škola V Malém háji. Jak jsem říkal, máme dneska zaregistrovanou

žádost pro stavební povolení a jednáme, s projektantem jsme si nechali vyčíslit celkové náklady.

Ale je potřeba V těch úvahách zohlednit, že my tu novou základní a mateřskou školu projektujeme

s kapacitou na budoucí rozšíření z 540 žáků na 810 V základní škole a těch 100 žáků jsme schopni

V mateřské škole navýšit na přibližně 156. Ve chvíli, kdy spočítáme tento počet žáků, tak nám ty

bilance samozřejmě vycházejí. Nebo vycházejí velmi podobně tomu, co je požadováno. A pak ta

základní škola není na rovině jako třeba V Šeberově, je to ve svahu, je to složitější geologické

založení, jsou tam suterény a taková škola se prostě prodraží těmi investičními náklady už jen

na zainvestování toho území. Zároveň máme třeba argument, že škola v Šeberově, kde jsem se byl

ted, nedávno podívat, tak že na 450 žáků vyšla včetně těch parkovišť a připojení ulic a technické

vybavenosti zhruba na 600 milionů bez DPH a to vychází l 200 000 na žáka pak skoro, takže

magistrát po nás chce, abychom měli ideálně 800 bez DPH na žáka, přičemž sám staví za 1 200 000

na žáka.

Takže to vyjednávání bude složitější, ale já si myslím, že bychom se neměli dát a že bychom

neměli ustupovat z nějakých standardů kvalitního veřejného prostoru i kvalitní architektury. To

bychom pak zbytečně dělali možná architektonickou soutěž, kam se přihlásilo přes 40 návrhů.

A kdybychom na to chtěli rezignovat, tak proč se má stavět prostě filharmonie za miliardy, proč se

má stavět kvalitní architektura jen V centru Prahy, a ne i V Dolních Měcholupech? Myslím si, že

pokud magistrát dává prostor tomu, aby se V Dolních Měcholupech navyšoval počet obyvatel

a nechává tady stavět investiční zástavbu, tak ruku V ruce stím by měla jít kvalitní veřejná

vybavenost.

Takže já si spíš připravuji pozici pro to, abychom vyjednali s magistrátem zachování

kvalitních veřejných prostor V rámci interiéru té školy. To je jediné, na čem se dá v uvozovkách

„ušetřit“. Že se zmenší prostory, nebudou osvětleny přirozeným světlem, zastaví se toaletami

a v uvozovkách se „ušetří“. Takže ano, je potřeba to nějak zvážit, ta pro a proti, zároveň máme

analýzu, jak se od roku 2020, kdy jsme dělali architektonickou soutěž, jak se navýšila cena

stavebních prací. Takže Dubeč například dostala na školku přes 100 milionů, školku pro 100 dětí,

a je to mateřská škola. A přesně argumentovali tím, že když vznikal ten projekt, tak ještě nebyla

na magistrátu žádná pravidla stanovená. My, když jsme vypisovali architektonickou soutěž, tak nám

nikdo neřekl, že to musí stát maximálně tolik a tolik na jednoho žáka, takže my se budeme snažit

vyjednat, aby se k nám hlavní město Praha zachovalo velkoryseji a bylo nám umožněno postavit tu

školu tak, jak jsme ji vyprojektovali. Pokud zjistíme, že jsme opravdu někde neefektivní, tak pak

budeme optimalizovat ten návrh. A nevím, jaký má názor pan Svoboda, ale nejsem přítelem toho,

abychom si zhoršili něco, co má hlavu a patu, jen kvůli tomu, aby to bylo levnější.



Zastupitel pan Martin Svoboda: Já bych zareagoval. Já jsem rozhodně přesvědčen otom,

že čím kvalitnější škola atd., tak že to je dobře. Zároveň si uvědomuji to, že my to platit nebudeme,

a bude to platit magistrát. A jedná se oto, Že nás tlačí čas a zkrátka my potřebujeme V nějakém čase

dojít k tomu, že víme, jakým způsobem se dostaneme k tomu, že tady vybudujeme tu školu, kterou

potřebujeme. Ano, je rozhodně lepší postavit školu, když to bude magistrát ochoten financovat,

i s větším množstvím vedlejších ploch kromě učeben. Ale na druhou stranu pokud by se nám

nepodařilo o tomto magistrát přesvědčit, je otázka, kdy jsme otom mohli jednat atd., to je věc druhá,

tak V takovém případě, pokud nepřesvědčíme magistrát, tak nám nezbývá nic jiného, než ten projekt

upravit. A to samozřejmě přinese posun termínu, kdy škola může být dokončena.

To znamená, pro mě je tedy důležité, abychom V co nejkratší době věděli, jestli se nám

podařilo dosáhnout toho, že jsme přesvědčili magistrát a potom že je připraven tu školu

profinancovat bez úpravy projektu, to je značka ideál, ale současně je potřeba si připravit, pokud se

nám toto nepovede, nějáké náhradní řešení, to znamená, jakým způsobem ten projekt upravit

a jakým způsobem doložit a splnit požadavky magistrátu pro to, aby to profmancoval. Protože my

to bez magistrátu nepostavíme.

Takjenjsem chtěl říci a požádat o to, abychom na dalším zastupitelstvu byli seznámeni s tím,

zdali se podařilo přesvědčit magistrát a že je připraven to profinancovat, nebo zdáli v důsledku toho,

že se nám to nepovedlo, se musíme vydat cestou úpravy projektu a vlastně řešit to, jakým způsobem

ten projekt upravit. A zase, tam se musíme zeptat toho magistrátu, protože ten návrh už tady

V minulosti byl přidatjedno patro, to zvýší tu efektivitu, tomu každý rozumí, ale zároveň to znamená

větší počet investic, znamená to také úpravu toho projektu a je otázka, jestli dává smysl to stavět

najednou, nebo nadvakrát apod.

Takže je tady celá řada otázek, ale to, co je důležité, nás tlačí čas. Protože my jsme získali

teď — a já pevně věřím, že se to dobře vyvíjí s tou přístavbou — čas na čtyři roky, kdy se dostaneme

do situace, že potřebujeme dálší prostory, protože už nám ta škola nebude stačit. A já vím to, že

pokud mám dělat výběrové řízení a postavit školu, tak na to potřebuji minimálně tři roky. To

znamená, že jaksi máme velmi omezený čas pro to, kdy nám nevznikne problém a kdy nebudeme

potřebovat zajišťovat další prostory. Tak jen proto říkám, že by bylo dobře, abychom se tomuto

tématu na dalším zastupitelstvu pověnovali a řekli si, jaká je ta cesta, jaké je to řešení. Děkuji.

Starosta pan Jiří Jindřich: Dobře. Já myslím, že v rámci tady bodu Školství, který se

snažím zařazovat na každé zastupitelstvo, budu určitě připraven příští zasedání zastupitelstva

zastupitele informovat, jak jsme V tomto směru pokročilí.

Pan Študent je dále přihlášen.

Zastupitel pan Vladimír Študent: Děkuji za slovo. Já jen V podstatě tady trošku zopakuji,

co tady bylo už řečeno nebo kolega říkal. V prvé řadě je to přístavba základní školy. Možná už to

tak máte připraveno, jen j sem chtěl za rodiče poprosit nějakou intenzivní komunikaci směrem k nim,

jestli jste se rozhodli tedy pro kontejnery, či nikoli. Předpokládám ztoho, co tady odeznělo, že ten

harmonogram by mohl vyjít, že se vydáte tou cestou pouze přístavby. Tak pak bych jen poprosil

zveřejnění toho harmonogramu nejen zastupitelům, ale ideálně někde na webu, na stránkách,

na Facebooku. Ti lidé chodí okolo, všímají si a budou vědět — stihneme to, nestihneme, pokud tam

bude nějáká komplikace směrem ke kolaudaci nebo se tam objeví něco navíc za problém. Je to

stavba, samozřejmě nic nepoběží nakonec podle plánu, jak si člověk představuje, i když bych si to



hrozně přál, ale myslím, že nějaká informace k rodičům, že se to zpozdí o týden, 0 14 dní, o měsíc,

tak je akceptovatelná, pokud jim dáte alternativní řešení. Což pan ředitel Ferkl tady předjímal, že

V podstatě jsme připraveni i na tuto variantu.

Takže jen prosba k te komunikaci a možná mi řeknete, že tohle už máte dávno vymyšleno

a připraveno. Takže jen spíše takto poznámka. Nebo jestli chcete reagovat?

Starosta pan Jiří Jindřich: Já bych reagoval tím, že ano, vlastně kromě toho, že tam máme

kontejnerovou přístavbu jako záložní variantu, tak ale máme ještě další varianty, kdy pan ředitel

zařídil, že současná Sborovna se může dočasně použít jako učebna. Zároveň i tím, že adaptační

kroužky se přesunou... (Nepřesunou se. Nic se nebude přesouvat) Zruší se a bude místo toho dětská

skupina, tak prostory v komunitním centru budou k dispozici pro případné pokrytí těch náhradních

prostor přímo v Dolních Měcholupech. Předpokládám, že pokud se to prodlouží, tak ne o rok.

Prodlouží se to o nějaký týden třeba, než se seženou všechny revize, abychom to legálně mohli

opravdu pro ty děti bezpečně otevřít Takže si myslím, že jsme schopni v rámci obce zajistit nějake

náhradní prostory. Náročnější bude ta další etapa, kdy se bude sundávat celý krov, ale i tady to vidím

pozitivně.

1. místostarostka paní Jana Doláková: Mohu říct něco k té komunikaci ještě?
 

Starosta pan Jiří Jindřich: Ano, paní Dolaková.

1. místostarostka paní Jana Doláková: Samozřejmě počítáme s tím a informovat chceme

a informujeme. A nejen prostřednictvím webu. Oni lide' moc na web nechodí, takže teď primárně

komunikujeme se školskou radou, aby předávali ty informace rodičům, protože jsou tam nejblíže.

(Prima.) S pánem ředitelem jsme v komunikaci, on take informuje, my ho informujeme aktuálně,

takže pak se to samozřejmě na ten web a na sítě bude dávat Jakmile budou nějaké nové aktuální

informace, tak to tam samozřejmě také dávat budeme.

Zastupitel pan Vladimir Student: Prima, děkuji i za rodiče. Pak jsem tady měl jen v
 

krátkosti Malý háj k té škole. Já tady i chápu kolegu, kdy v podstatě rodiče jsou nervózní, kdy už se

tam kopne ná Malém háji, takže pokud máme v podkladech napsáno, že se jedná, tak to je taková

informace nijáká. Samozřejmě vy otom víte víc, my skoro vůbec nic, proto se ptáme a proto by bylo

fajn dodržet tedy to, co tady bylo řečeno, na každém zastupitelstvu nějaká informace. Mě by určitě

zajímálá i ta informace, v jakém stadiu ta jednání jsou, zdáli tá informace od magistrátu je oficiální,

či je to v rámci nějake diskuze nebo zda jsou připravena něj aká další oficiální jednání na této úrovni

apod.

Takže určitě teď přes prázdniny se toho moc neodehraje a nevím, kdy je příští zastupitelstvo,

tak jestli bychom mohli poprosit o nějaké detailnější informace i k tomu celemu procesu? Nemusí

to být nějaký eláborát, ale opravdu něják strukturovaně, co nás čeká v nejbližší době a kdy je tedy

ten zlomový bod, kdy se vydáme tou nepříjemnou cestou, kdy budeme muset magistrátu ustoupit?

Protože já bych také byl radši, kdyby děti v Měcholupech měly kvalitní hezkou školu. A pokud by

se ta argumentace podařila na té urovni zkušeností z jiných škol a padlá by na úrodnou půdu

na magistrátu, tak je to samozřejmě skvělé. Ale samozřejmě cítíme, že magistrát má určite priority,

má svoje projekty a nebude to určitě jednoduché.
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Takže jen to. A teď jen opravdu už okrajově, jak tady kolega řešil ten posudek, respektive

důvodovou zprávu, tak tady zaznělo, že důvodová zpráva není podepsána. My jsme teď minulý

týden měli kontrolní výbor a dostali jsme tam zase od té legislativní skupiny nějaký dokument

ve věci SK, pokuty, a zase to nebylo podepsáno, takže já jsem si dovolil jako předseda výboru

odmítnout takovýto dokument a prosím tedy za skupinu, jestli by tam vždy alespoň ten podpis

nemohl být přidán. To jen tak na okraj. Děkuji.

Starosta pan Jiří Jindřich: Dobře, dobře. Rozumím. Pokud nikdo další není přihlášen
 

do rozpravy, chtěl bych ještě uvést, že pan Svoboda zaslal protinávrh usnesení. Já navrhuji, že

bychom prostě každé zastupitelstvo zastupitele informovali. To, že byste mě pověřili, je možné. ..

Zastupitel pan Martin Svoboda: Já jsem dostal od vás příslib, že na příštím zastupitelstvu

toto předložíte, tak já nemám požadavek.

Starosta pan Jiří Jindřich: Takže nemusíme hlasovat o vašem protinávrhu? Dobře, děkuji.
 

Takže poprosím tedy 0 hlasování o původním návrhu usnesení, které zní:

„Bod číslo 1 — Školství. Zastupitelstvo městské části Praha — Dolní Měcholupy:

I. BERE NA VĚDOMÍ

informaci o aktuální situaci v oblasti školství v městské části Praha — Dolní Měcholupy“

Prosím 0 hlasování.

ngasování č. 4!: Děkuji. Výsledek hlasování — 14 pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel.

Usnesení schváleno.

Bod číslo

2. Rozpočtové opatření

Poprosím předkladatele pana JUDr. Ing. Petra Vltavského, aby nás seznámil s tímto bodem.

Radní pan Petr Vltavský: Ve stručnosti, jedná se jen o to, jak jsme vlastně tady minulé
 

zastupitelstvo schvalovali dotace spolkům, tak tam byl návrh na zvýšení, který jsme nějak,

předpokládám, tím schválením dotací schválili, takže teď je ještě jen potřeba to formálně schválit

z hlediska rozpočtu, to navýšení rozpočtu, aby všechny spolky mohly dostat odsouhlasenou výši.

Děkuji.

Starosta pan Jiří Jindřich: Děkuji. Otevírám rozpravu k tomuto bodu.

Nikdo se nehlásí, ukončuji rozpravu. Přečtu navržené usnesení.

„Bod číslo 2 — Rozpočtové opatření. Zastupitelstvo městské části Praha — Dolní Měcholupy:
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I. BERE NA VĚDOMÍ

rozpočtové opatření týkající se upravy závazného ukazatele rozpočtu, navýšení výdajů

schváleného rozpočtu o 290 000 Kč a navýšení třídy 8 zapojení minulých leto 290 000 Kč,

Zápis zjednání finančního výboru ze dne 23. 5. 2025.

II. SCHVALUJE

rozpočtové opatření týkající se upravy závazného ukazatele rozpočtu, navýšení výdajů

schváleného rozpočtu o 290 000 Kč a navýšení třídy 8 zapojení minulých leto 290 000 Kč.“

Prosím, hlasujte.

ngasování č. S): Výsledek hlasování — 14 pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel.

Usnesení schváleno.

Nyní bod číslo

3. Návrh na udělení ceny MČ

Chtěl b ch V užít tohoto institutu jako vyjádření poděkování našemu bývalému kronikáři

panu*který několik let, od roku 2018 do roku 2024, dělal opravdu velmi

podrobnou a záslužnou práci při vedení kroniky městské části. Dělal to nadstandardním způsobem

a rád bych ho takto ocenil.

Otevírám diskusi k tomuto bodu. Paní Doláková, máte slovo.

1. místostarostka paní Jana Doláková: Já myslím, Že by měl někdo něco říct, protože pana

kronikáře všichni dobře známe, účastní se i našich akcí, je všude, všechno monitoruje a dělá to velmi

pěkně. A já si myslím, Že určitě si nějaké ocenění zaslouží, všichni jsme s ním byli velmi spokojeni,

tak přeji mu ted“ zasloužený odpočinek, aby si to užil a aby mu zdraví ještě dlouho přálo a děkujeme

za práci, kterou udělal pro městskou část.

Starosta pan Jiří Jindřich: Já moc děkuji a pokud se nikdo další nehlásí, tak ukončují
 

rozpravu k tomuto bodu a přečtu navržené usnesení.

„Bod číslo 3 — Návrh na udělení ceny MČ. Zastupitelstvo městské části Praha — Dolní Měcholupy:

I. BERE NA VĚDOMÍ

návrh na udělení Ceny městské části Praha — Dolní Měcholupy panu

za jeho významný a dlouhodobý přínos V oblasti kronikářské činnosti, kterou vykonával V letech

2018—2024,

důvodovou zprávou ve znění dle přílohy tohoto usnesení.

II. SCHVALUJE
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udělení Ceny městské části Praha — Dolní Měcholupy panu_zajeho

významný a dlouhodobý přínos V oblasti kronikářské činnost1.

III. POVĚŘUJE

tajemníci zajištěním udělení Ceny městské části Praha — Dolní Měcholupy“

Prosím 0 hlasování.

ngasování č. 6!: Výsledek hlasování — 14 pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel.

Usnesení je schváleno.

Bod číslo 4 nese název

4. Výkon vedlejší pracovní činnosti

Tato všeobecná věta se vztahuje na situaci, kdy V rámci nově zřizovaných dětských skupin

je potřeba mít možnost nějakého zástupu v případě, že se tam některá z vychovatelek, chův, nebude

moci ze zdravotních nebo jiných osobních důvodů dostavit, tak pro vykrytí takové situace máme

možnost využít vlastně zkušeností i kvalifikace náší paní místostarostky Jany Dolákové. Nicméně

musí mít formálně uzavřenou smlouvu s městskou částí na tuto činnost. Nelze to brát jen tak, že to

tak je. A protože paní Dolákováje zastupitelkou, ták uzavření takové smlouvy s městskou částí musí

schválit zastupitelstvo. Takže otom jeto dnešní usnesení. Nebo návrh dnešního bodu.

Otevírám rozpravu. Pání Doláková nám to ještě lépe vysvětlí.

1. místostarostka paní Jana Doláková: Tak asi by bylo vhodné, abych k tomu něco řekla.
 

Teď V současné době máme adaptační kroužky a pokud někdo chybí, tak samozřejmě tam mohu

a jdu a pomůžu a jsem tam s těmi dětmi. Mám pedagogické vzdělání. Pomáhá nám ještě jedna paní

učitelka, která teď bude V důchodu a je ochotna také zaskočit, ale jen na omezenou dobu. A máme

tam teď vlastně 6 chův, které tam budou pracovat. Může se stát, že někdo bude nemocný, někdo

bude mít dovolenou, do toho někomu onemocní dítě, pak je to trošku problém. Já tam samozřejmě

mohu jít jen tak, ale nebylo by to správné legislativně ani nijak jinak. A kdyby do toho ještě nedej

bože přišla kontrola, tak bychom přišli i o dotace. Z tohoto důvodu bych byla ráda, kdybych mohla

oficiálně zastoupit chůvy, kdyby taková situace nastala. Děkuji za pochopení.

Starosta pan Jiří Jindřich: Děkuji za vysvětlení. Otevírám tedy ještě diskusi dál, jestli se
 

chce někdo přihlásit.

Nikdo se nehlásí, děkuji, ukončují rozpravu a přečtu navržené usnesení.

„Bod číslo 4 — Výkon vedlejší pracovní činnosti. Zastupitelstvo městské části Praha — Dolní

Měcholupy:

I. BERE NA VĚDOMÍ
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že místostarostka Bc. Jana Doláková projevila zájem o výkon pracovní činnosti V dětské skupině

zřizované městskou částí Praha — Dolní Měcholupy V rozsahu a formě, která nezasahuje do jejího

výkonu funkce místostarostký a není V rozporu se zákonem č. 159/2006 Sb., o střetu zájmů,

důvodovou zprávu ve znění dle přílohy tohoto usnesení.

II. SCHVALUJE

výkon vedlejší pracovní činnosti místostarostký Bc. Jany Dolákové jako pedagogické pracovnice

v dětské skupině zřizované městskou částí, ato na základě dohody o provedení práce,

za podmínky, že výkon této činnosti nebude v kolizi s výkonem její funkce.

111. POVĚŘUJE

tajemnicí k uzavření příslušné dohody o pracovní činnosti dle bodu II. tohoto usnesení.“

Poprosím 0 hlasování takto navrženého usnesení.

ngasování č. 7 [: Pro 13, proti nikdo, zdržel se 1.

Usnesení je schváleno. Děkuji.

Další bod číslo 5 má název

5. Protokol 0 kontrole

Ten protokol se vztahuje ke kontrole toho, jak tady podáváme informace podle zákona

o poskytování informací, zákona 106, o svobodném přístupu k informacím. Byla nám tam navržena

nějaká opatření, možná vám to případně lépe zodpoví paní taj emnice.

Otevírám rozpravu k tomuto bodu.

Nikdo se nehlásí, ukončují rozpravu k bodu číslo 5 a přečtu navržené usnesení.

„Bod číslo 5 — Protokol o kontrole. Zastupitelstvo městské části Praha — Dolní Měcholupy:

I. BERE NA VĚDOMÍ

Protokol o kontrole výkonu samostatné působnosti na úseku činností vykonávaných podle zákona

o svobodném přístupu k informacím,

přijatá opatření k nápravě zjištěných nedostatků s termínem realizace do 30. 9. 2025.“

Poprosim 0 hlasování.

ngasování č. 8): 14 pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel.

Usnesení je schváleno.

Bod číslo 6 má název
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6. JSDH Dolní Měcholupy — přidělení dotace na HZ

Je to to, co jsem říkal V úvodu, když jsem žádál 0 doplnění tohoto bodu na program. Možná

lépe by to dokázal pan Vltavský. Poprosím, jestli mi to může pomoct popsat.

Radní pan Petr Vltavský: Jen ve stručnosti. Podařilo se nám získat 3 dotace na rekonstrukci

hasičárny. Ten projekt máme už nějaké dva nebo tři roky a teď jsme si všimli, že V jedné dotaci je

uvedeno, že je povinnost doložit, že zastupitelstvo souhlasí stím, že sežene dálší finance nad rámec

té jedné dotace. Což se tak stalo. C0 teď bude muset doplatit městská část, aby to šlo zrealizovat, je

půl milionu korun, což pokládám za velký úspěch, protože to jsme na nějakých ási 85 % zde z

nějakých dotací a potřebujeme to letos začít stavět, protože tam hrozí, že ty dotace by nám magistrát

vzal, pokud bychom letos nekopli.

Tak je to takové na poslední chvíli, ale nemyslím si, že vtom je nějaký problém. Je to spíše

formalita. Děkuji.

Starosta pan Jiří Jindřich: Děkuji za vysvětlení, otevírám rozpravu k tomuto bodu.

Nikdo se nehlásí, ukončují rozpravu. Přečtu navržené usnesení.

„Bod číslo 6 — JSDH Dolní Měcholupy — přidělení dotace na HZ. Zastupitelstvo městské části Praha

— Dolní Měcholupy:

I. BERE NA VĚDOMÍ

rozhodnutí 0 přidělení dotace v rámci výzvy Ministerstva vnitra ČR — Generálního ředitelství

Hasičského záchranného sboru ČR — na stavbu nebo rekonstrukci požární zbrojnice jednotky sboru

dobrovolných hasičů, verze žádosti JSDH_V3 — STAVBA NEBO REKONSTRUKCE POŽÁRNÍ

ZBROJNICE.

II. SCHVALUJE

že se Městská část Praha — Dolní Měcholupy zavazuje zajistit dofinancování rozdílu mezi

celkovými náklady na realizaci rekonstrukce hasičské zbrojnice a výší přiznané dotace, a to v plné

výši z vlastního rozpočtu městské části.

III. UKLÁDÁ

Radě městské části podniknout veškeré kroky nezbytné k realizaci projektu včetně zajištění

finančního krytí z rozpočtu městské části.“

Už né. Poprosím, hlasujte. (Já jen. ..) Tak technickou musíte.

Zastupitel pan Martin Svoboda: Chtěl bych říct jednu věc. Že jsme neměli možnost se

seznámit s návrhem tohoto usnesení a tudíž to, že ta informace tám nezaznělá. A já bych chtěl jen

zpátky vědět, 0 čem hlasujeme, protože tady říkáme, že je nějaká částka plánovaná investice

a zároveň, že je žádaná nějáká dotace. A my máme schválit něco, co tady v rozpravě nezaznělo. To

znamená, já si myslím, že je dobře, že se tady bude stavět, já chci tuto věc podpořit, ale nemohu ji
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podpořit V okamžiku, kdy dostávám bianco směnku. To znamená, potřebuji doplnit informace, které

jsem nedostal a nezazněly V rozpravě. Kdyby nám to bylo zasláno, je to něco jiného.

Starosta pan Jiří Jindřich: Dobře, rozumím. My jsme na to přišli pozdě, takže děkuji.
 

Zastupitel pan Martin Svoboda: To je V pořádku. Já tomu jdu naproti.

Radní pan Petr Vltavský: Jestli to mohu doplnit, tak vlastně 3 015 100 Kč máme právě

tady od ministerstva.

Starosta pan Jiří Jindřich: Počkej, tamhle se dívej.
 

Radní pan Petr Vltavský: Dobré, ono to tam je. Pardon. Tady jsou vypsané ty dotace, co
 

se nám podařilo V průběhu let získat. První jsme dostali — nějakých asi 2019 to mohlo být — tu dotaci

z hlavního města Prahy. Tam bohužel pak nastalo V souvislosti s inflací a s covidem, že se stavba

hodně zdražila, takže jsme pak hledali další dotační tituly. A podařilo se nám získat dotaci

od Ministerstva vnitra přes hasičský záchranný sbor a letoškem se nám podařilo získat ještě poslední

příspěvek přes magistrát z projektů EU. A v podstatě jsme si všimli, protože bychom chtěli letos

zahájit ideálně nějak v průběhu prázdnin tu rekonstrukci, protože z magistrátu máme naznačeno to,

že pokud letos nezačneme, tak bychom o všechny peníze z dotací přišli, takže jsme si na poslední

chvíli všimli, že tam to Ministerstvo vnitra je podmíněné tím, že musí být přijaté tady toto usnesení.

Vím, že může znít trošku zavádějící, že tam je vlastně napsáno, nebo má to znít, že si to vlastně

z vlastního rozpočtu zaplatí městská část, ale nemyslím si, že to je nějak v rozporu nebo že by

někomu na Ministerstvu vnitra vadilo, že jsme si sehnali ještě jiné dotační tituly. Takže hlasujeme

kvůli té dotaci od Ministerstva vnitra, že máme peníze nebo prostředky na to tu stavbu zaplatit, což

vzhledem k těm dotacím s přispěním toho půlmilionu z rozpočtu v současné době máme. Ještě něco?

Zastupitel pan Martin Svoboda: Já bych to chtěl jen upřesnit. Nepadla informace, kolik
 

má stát tato stavba. To je základní informace, která ještě nepadla. To znamená, to bych poprosil,

jaký je propočet té investice, ke které se v tomto směru s touto skladbou financování máme

schvalovat? To znamená, ještě jsme nedostali informaci o předpokládané kalkulaci nějakých

nákladů na stavbu.

Starosta pan Jiří Jindřich: Martine, kam jsi to nahrál? Kam jsi to nahrál?

Zastupitel pan Marek Dědik: Také bych chtěl vysvětlit, proč se to vůbec má rekonstruovat

nebo stavět nebo rozšiřovat. Já si myslím, že hasiči v Dolních Měcholupech mají dost velké

vybavení moderní, že to není nijak zastaralé, tak bych chtěl také znát důvod, proč se vlastně tohle

má podpořit.

Radní pan Petr Vltavský: Pane Dědiku, kdy máte čas? Já vás tam asi rád provedu, abych
 

vám to ukázal. Asi jestli o to samozřejmě máte zájem, tak to možná bude nejlepší, abych vám to

takhle popsal, než to takhle říkat. Jinak samozřejmě ten projekt není problém vám poslat.
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Zastupitel pan Marek Dědik: Já si myslím, že já asi čas nebudu mít, ale bylo by vhodné to
 

na zastupitelstvu tady ukázat všem, i dalším občanům, kde se peníze investují.

Radní pan Petr Vltavský: Není žádný problém. Ten projekt existuje už nějakou dobu.
 

Zastupitel pan Marek Dědik: Tak možná by to bylo vhodné tady, když o tom chceme

hlasovat, to k tomu přiložit, když už je ten projekt několik let na světě.

Radní pan Petr Vltavský: My asi uplně nehlasujeme teď otom projektu, ale mimochodem

teď na to bylo vypsané výběrové řízení, kde ten projekt byl zveřejněný, takže když si najdete Tender

arenu, tak to tam všechno máte. Pokud byste měl dotazy, číslo na sebe máme, kdykoli mi zavolejte,

já vám to vyfotím, popíšu, ukážu. Není žádný problém.

Zastupitel pan Marek Dědik: Takže ten důvod je jaký? Že je to zastaralé? Staré,
 

nepoužitelné vůbec, nebo...? Řekněte mi to.

Radní pan Petr Vltavský: Vůbec ne, to jsme netvrdili, ale ta budova se stavěla, myslím si,
 

že asi nějaký rok 2006 to je, takže tam samozřejmě V souVislosti s nějakou amortizací, tak tam je

potřeba to nějakým způsobem zrekonstruovat. Vzhledem k tomu, že tam v podstatě asi před 150 lety

byl rybník, takže je to postavené na močálech, takže se tam bohužel začala trošku trhat třeba garáž.

A zároveň i stím, jak jste říkal, jak máme skvělé moderní vybavení, tak bohužel už tam některé

prostory nestačí, takže tam ještě vzadu chceme přístavbu garáže.

Zároveň jsme zjistili, že jak se změnily trošku teplotní a klimatické podmínky, tak už ta

budova pro nějaké pohotovosti a podobně je těžko v létě třeba využitelná, takže jsme tam chtěli

nějaké žaluzie, nějakou klimatizaci tam dodělat atak, ale říkám, ten detail je v tom projektu, já vám

ho zas celý tady asi neřeknu.

A nechci říct, že by byla ta zbrojnice nepoužitelná, to je samozřejmě nesmysl, ale vzhledem

k tomu, že se nám podařilo získat zdroje odjinud, tak by mi přišla škoda to neudělat. Ale samozřejmě

pokud se rozhodneme to neudělat, tak odevzdáme 7 milionů, že je nechceme, a myslím si, že činnost

hasičů bude moct pokračovat dál. Takže neříkám, že to je nepoužitelné, je to samozřejmě nějaká

investice do zlepšení vybavenosti hasičů. A kdybyste měl někdy čas, tak ta nabídka platí dál.

S tím, že tady jsme rychle dohledali, že ta částka ted„ co byla veřejná, tak jsme to

rozpočtovali na 6 894 000 Kč bez DPH.

Starosta pan Jiří Jindřich: Pan Kembitzký chce ještě něco upřesnit.

Referent pan Martin Kembitzký: Já bych to ještě chtěl trošičku doplnit, jednu informaci,

která tady asi nezazněla. Tento bod byl zařazen čistě z formálních důvodů proto, že tenjeden dotační

orgán vyžaduje přímo explicitně vyjádření souhlasu zastupitelstva, že to dofinancuje. Nicméně s tou

částkou je již v rozpočtu počítáno, ta už v rozpočtu je, neschvaluje se tam nic nového do rozpočtu.

My jsme se samozřejmě snažili tomu orgánu předložit náš rozpočet, ze kterého bylo patrné, že na to

máme, ale jemu to nestačilo a chce to explicitně potvrdit od zastupitelstva, že to dofinancuje.
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Starosta pan Jiří Jindřich: Já bych ještě tedy doplnil věc, že dotace jsou většinou účelově
 

vázané. Sice jsme tady pak získali na základě té hlavní dotace nějaké další finanční prostředky

od magistrátu, ale my to nemůžeme použít na nic jiného — na mateřskou školu, na chodník, na hezčí

dětské hřiště. Když to nepoužijeme na hasičárnu, tak to musíme vrátit, protože ta dotace byla, jak

jsem četl, schválena nebo vypsána na stavbu nebo rekonstrukci požární zbrojnice. Takže pokud

bychom otom chtěli hlasovat, jestli ano, nebo ne, tak to znamená, že když řekneme ne, tak nám ty

peníze nezůstanou. Nám zůstane těch 500 000.

Já tam nevidím, pan Svoboda je asi přihlášen.

Zastupitel nan Martin Svoboda: Já bych jen chtěl ktomuto, že je dobře, že jsme tady

dostali informaci otom, že cena částky bude 6,8 milionů bez DPH. Je potřeba vyjadřovat tu částku

včetně DPH, to znamena, včetně DPH je to 8 300 000 a dává to dohromady ten součet. Chápu, že

bylo málo času, ale přesto je potřeba... A pan Kembitzký se mýlí, protože se nejedná o formální

hlasovaní, ale jedná se o schválení závazku, který jde nad rámec schválení rozpočtu. Takže jen bych

si dovolil upravit nepřesnou informací od pana Kembitzkého. Děkuji.

Starosta pan Jiří Jindřich: Dobře, ještě pan Student tady.
 

Zastupitel pan Vladimir Student: Mě trošku mrzí, že ta diskuse sklouzla do této roviny. Je

to dáno tím, že to bylo zařazeno na poslední chvíli a kolega, nebo ostatní jsme také neměli tady ty

informace uplně nějakým způsobem dopředu, takže jsem rád, že se to tady vysvětlilo.

Ale co jsem tady chtěl vyzdvihnout, že je mi sympatické, že hasiči si v podstatě sami ty

dotace zajistili, bylo to tady řečeno a asi bych to vyzdvihl, protože ten rozpočet městské části je

opravdu minimálně zatížený a v podstatě za mě tady vlastně Petr má důvěru, co se týče technického

stavu, má to denně s kolegy, jak to tam vypadá na hasičské zbrojnici. A pokud naši hasiči budou

mít to zázemí ještě kvalitnější, tak určitě jednoznačně toto podporujme. A já věřím, že ta

rekonstrukce tedy proběhne úspěšně, takže děkuji.

Starosta pan Jiří Jindřich: Děkuji. Ještě paní Doláková.
 

1. místostarostka paní Jana Doláková: To bylo tak hezké, děkuji panu zastupiteli
 

Studentovi. A chtěla bych říct, že už málo někdo v České republice dělá něco zadarmo. A jsou to

hasiči, kteří to dělají. A až nám budou hořet domy, budeme rádi, že je tu máme. Takže za mě

děkujeme a za tu snahu o ty dotace také samozřejmě.

Starosta pan Jiří Jindřich: Tak já už jen řeknu, chtěl bych upřesnit, že nejen hořet domy,

ale hasiči pomáhají i se spoustou dalších dobrovolných akcí v Dolních Měcholupech a neumím si

bez nich vlastně život v Dolních Měcholupech vůbec představit, takže mi těch 500 000 přijde docela

dobře vynaložených.

Pokud již nikdo nemá nic do rozpravy, ukončuji rozpravu k tomuto bodu a poprosím

0 hlasování. Nevím, jestli už jsem to četl? Četl? Nečetl? Chtěl jsem číst, a pan Svoboda. .. (Přečetl

jsi nadpis.) Já myslím, že jsem to četl, ten text. Takže pojďme k hlasování rovnou.

ngasování č. 9!: Výsledek hlasování — 13 pro, 1 proti, nikdo se nezdržel.
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Usnesení je schváleno. Děkuji.

Poslední bod má název

7. Různé

Otevírám diskusi. Pán Študent, máte slovo.

Zastupitel pan Vladimir Student: Já bych jen využil příležitosti směrem k agility hřišti.
 

Mně se donesla od vás zprostředkovaná informace V tom směru, Že tedy je možno s stavět, to hřiště

vybudovatjen V cípu toho velkého pozemku, což si myslím, že asi není problém za současné situace.

A druhá věc, co byla závažnějšího charakteru, bylo tam od vás zmíněno, že se obáváte, že

bude nutné stavební povolení.

Starosta pan Jiří Jindřich: Nějaké vyjádření stavebního úřadu.

Zastupitel pan Vladimír Študent: Tak. My jsme s kolegou Martinem Svobodou tedy
 

navštívili stavební úřad na patnáctce u pání_abychom se informovali. Záměr jsme tam

nějakým způsobem představili, co je jeho cílem, kde to je a podobně a závěr toho jednání byl

v podstatě kladný ve smyslu, že takovýto záměr nevyžaduje ani podle nového stavebního zákona

stavební povolení. Ale abyste to měl černé na bílém, protože rozumím tomu, že člověk chce mít

vždycky nějaký dokument v šanonu, který by to obhájil, kdyby přišli nějací zpochybňovači apod.,

takže datovou schránkou bylo požádáno, aby se stavební úřad k této věci oficiálně vyjádřil. Jakmile

to budeme mít k dispozici, tak to samozřejmě postoupíme úřadu, aby se to nějakým způsobem

zaevidovalo. Jen bych chtěl poprosit, uteklo nám 6 měsíců, 2 měsíce prázdnin před námi, moc bych

poprosil, at” už se to rozjede, tá akce, ať už se nějáké práce natom pozemku, na terénu se tam srovná

a at” se domluví termín instalace. To oplocení může nějakým způsobem běžet separátně až V nějáké

návazné části.

Zastupitel pan Martin Svoboda: Jájen prosím, aby to bylo jednoznačné, ták budeme tomu
 

říkat ohrazení, protože právě v okamžiku, kdy to uděláme jako ohrazení, tak v souladu s novým

stavebním zákonem tato stavba nevyžaduje povolení záměru. Je to vlastně omezení, je to jakási

ohrada, ale není to chápáno z pohledu stavebního zákona jako oplocení.

Starosta pan Jiří Jindřich: Dobře, tak děkuji.

Zastupitel pan Martin Svoboda: Je to dáno tím charakterem, protože oplocení normálně

nemusí být povolováno, ale protože se jedná o územní plochu dle územního plánu, teď se nepamatuji

přesně, a tam, pokud by se stavělo oplocení, tak by to vyžadovalo.

Starosta pan Jiří Jindřich: Ano, není to intravilán. Ano.
 

Zastupitel pan Martin Svoboda: Ohrazeni je možné instalovat bez povolení záměru.
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Starosta pan Jiří Jindřich: Ano. Děkuji.
 

Zastupitel pan Martin Svoboda: Tak jen my jsme to s paní _)rojednali, zkrátka

paní_ovidí stejně jako my, a požádali jsme oto vyjádření. Takže myslím si, že nic nebrání

tomu, abychom začali připravovat tyto věci tak, abychom to stihli letos zprocesovat.

Starosta pan Jiří Jindřich: Děkuji.

Zastupitel pan Martin Svoboda: To je vše.

Starosta pan Jiří Jindřich: Děkuji, děkuji. Tak paní Doláková je dále přihlášena.
 

1. místostarostka paní Jana Doláková: Děkuji za slovo. Já si myslím, že by tady mělo ještě
 

něco zaznít ktěm dětským skupinám, které budeme teď V září otevírat. Protože máme kapacitu

pro 36 dětí a přesně nám to vychází, že můžeme vlastně přijmout všechny děti, které V tomto roce

dosáhnou 3 let až do prosince. Tím pádem si také myslím, že by tady mělo zaznít, že není potřeba

schvalovat to každoroční usnesení a schvalovat částku pro děti, které nebudou umístěné, protože my

všechny ty děti umístit můžeme. Oslovila jsem maminky, aby děti přihlásily. Většina rodičů, jejichž

děti se nedostaly, tak už posílají přihlášky. Od září začne tedy provoz tří dětských skupin a ještě

samozřejmě máme pár volných míst, takže kdo by se ještě chtěl přihlásit, tak má tu šanci.

A chtěla bych tedy ještě zmínit, že až přijmeme všechny tyto děti a zjistíme, že některé třeba

zájem nemají a třeba se přihlásili do Dubče do školky nebo někde jinde, tak pak asi budeme uvažovat

o tom, pakliže nám zbydou nějaká volná místa, jak je nabídnout dál — jestli mladším dětem, nebo to

bude ještě předmět toho dalšího. Kdyby měl někdo nějaký nápad, námět, tak určitě budeme rádi.

Anebo nemusíme asi obsadit nutně všech 36 mist, ale byli bychom rádi, když už tu kapacitu máme

a tu možnost máme, tak abychom ty dětské skupiny obsadili.

Kdyby měl někdo nějaké dotazy, tak se na mě může obrátit nebo na vedoucí skupin. Takové

ty hlavní informace, důležité, už najdou rodiče na webu a ten budeme aktualizovat, doplňovat.

A chtěli bychom do konce července mit podepsané smlouvy s rodiči dětí, které budou mít o dětské

skupiny zájem a pak už bychom měli vědět, jestli nám zbyla volná místa a můžeme tedy nabídnout

dalším dětem. Děkuji.

Starosta pan Jiří Jindřich: Děkuji. Pan Svoboda má další přihlášení. (Ne, to bylo omylem.)

Dobře, takže pan Rajnoch. Děkuji.

Zastupitel pan Jan Rainoch: Já bych se chtěl zeptat, na sociálních sítích... Nebo vím

o informaci, že městská část dostala 9,5 milionu za projekt Lario. Před 2 měsíci tady byl pan Prokop

představit ten projekt a já bych se chtěl zeptat, myslím, že tady i o nějaké spolupráci ohledně

pronájmu nebo prodeje některých prostor, tak jestli se vtom už něco událo nebo jestli nějakým

způsobem začalo nějaké jednání? Protože Vim, že i ty prostory tady na úřadě jsou dost přeplněné,

tak jestli se to bude v rámci toho nového projektu také třeba s nimi řešit?

Starosta pan Jiří Jindřich: Dobře. Jestli to dobře chápu, Lario nabízí nebytové prostory
 

městské části?
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Zastupitel pan Jan Rainoch: Hm.
 

Starosta pan Jiří Jindřich: Dobře.
 

Zastupitel pan Jan Rainoch: Vím, že to tady pan Prokop asi 2 měsíce zpátky nabízel.

Starosta pan Jiří Jindřich: Ano.

Zastupitel pan Jan Rainoch: Tak jestli už proběhla nějaká komunikace?

Starosta pan Jiří Jindřich: Ne, ne, neproběhla. Já vlastně ani nevím, pane Kembitzký, je
 

vydané už pravomocné stavební povolení na Lario?

Referent pan Martin Kembitzký: Já jsem ještě pravomocné neviděl. Vím, že rozhodnutí
 

vydáno bylo, ale nedostala se ke mně ještě informace, Že je pravomocné. Takže předpokládám, jestli

se do toho nevnese nějaká záležitost odvolání, tak by V nejbližší době mohlo být pravomocně.

Starosta pan Jiří Jindřich: Dobře, děkujeme za dotaz. Pan Svoboda tedy ještě.

Zastupitel pan Martin Svoboda: Děkuji za slovo. Já bych se chtěl zeptat, jakým způsobem

se vyvíjí záležitost těch cest k našim zastávkám železničním? To znamená, kdy se mohou naši

občané těšit, že budou moci kulturním způsobem chodit k zastávkám železnice? Děkuji.

Starosta pan Jiří Jindřich: Do Hostivaře, tam pořád ještě probíhá výměna pozemků mezi
 

magistrátem a soukromým vlastníkem toho pozemku tam, kde je potřeba ten chodník vybudovat.

To ještě neproběhlo. Bohužel se to trošku komplikuje tím, že pan na magistrátu odešel

na mateřskou dovolenou, tím pádem se to tam řeší zase trošku od znova. Snažíme se to tam popohnat,

co to jen umíme.

Další věc tedy chodník nebo jakákoli lepší pěší komunikace do Horních Měcholup, tak

kolem těch vechtrů, tak jsme zatím pořád z velké části na pozemcích pana_takže tam zatím

asi nej sme úplně úspěšní, ale předpokládám, že do budoucna třeba s realizací obnovy tě zastávky,

tak by tam nějaká dohoda měla být možná. Zároveň investor je RD, tam vlastně chce vybudovat

splaškovou kanalizaci, tak se s nimi snažíme dohodnout, aby po povrchu tě splaškové kanalizace

vznikla nějaká pěší komunikace.

Jinak dobrá zpráva asi je, že se konečně rozsvítily lampy na ulici K Měcholupům, které tam

od Vánoc byly nainstalovány, a pracujeme na osvětlení toho chodníku, který vede vlastně od ulice

K Měcholupům k ulici U Tůně. Tak. (Děkuji.)

Jestli nikdo další nemá nic do bodu různé, já tady mám ještě jednu věc. Bylo tady najednom

ze zasedání, kdy se probíral areál Za Zastávkou, řečeno, že bylo učiněno oznámení na Policii České

republiky ohledně toho, jestli rada nepochybila, když propachtovala areál na ty 4 měsíce firmě Sbeko,

přestože nabídka byla i vyšší. Nyní nám přišlo od Policie České republiky, která to šetřila, odložení

toho podezření na spáchání přečinu porušení povinnosti při správě cizího majetku. Takže jen pro

informaci jsem to chtěl, aby zastupitelé věděli.
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Pokud nikdo další není přihlášen do diskuse k bodu Různě, dovoluji si ukončit tento bod.

Děkuji všem zastupitelkám, zastupitelům i všem zaměstnancům úřadu městské části, případně

veřejnosti, která nás sledovala online. A chci uvést, Že další zasedání, pokud nebude nějaká naléhavá

situace, by se mělo odehrát V září, 23. zaří, tedy za 3 měsíce přesně. (22) 22.

Takže děkuji, přeji příjemné léto, klidnou dovolenou a pokud bude něco potřeba, tak víte, že

nám můžete vždycky napsat.

Děkuji a hezký večer. (Krasne léto.) (Děkuji.)

(Zasedaní ukončeno v 18.50 hodin.)


